
THE EDUCATION ADMINISTRATION ACT
(C.C.S.M. c. E10)

**Education Certificates, Transcripts and
Miscellaneous Fees Regulation, amendment**

Regulation 5/2021
Registered January 25, 2021

Manitoba Regulation 86/2010 amended
1 **The *Education Certificates, Transcripts and Miscellaneous Fees Regulation, Manitoba Regulation 86/2010, is amended by this regulation.***

2 **Subsection 1(1) is amended by striking out "The" and substituting "Subject to section 1.1, the".**

3 **The following is added after section 1:**

LOI SUR L'ADMINISTRATION SCOLAIRE
(c. E10 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
droits relatifs aux brevets d'enseignement et
aux relevés et sur des droits divers**

Règlement 5/2021
Date d'enregistrement : le 25 janvier 2021

Modification du R.M. 86/2010
1 **Le présent règlement modifie le *Règlement sur les droits relatifs aux brevets d'enseignement et aux relevés et sur des droits divers, R.M. 86/2010.***

2 **Le paragraphe 1(1) est modifié par substitution, à « Les », de « Sous réserve de l'article 1.1, les ».**

3 **Il est ajouté, après l'article 1, ce qui suit :**

No fee for limited teaching permits

1.1 No fee is payable to the government in respect of a limited teaching permit that is granted under section 7 of *The Education Administration Act* on or after the coming into force of this section and before June 30, 2021.

Exemption — permis restreint d'enseignement

1.1 Il n'y a pas de droits à payer au gouvernement à l'égard d'un permis restreint d'enseignement accordé en vertu de l'article 7 de la *Loi sur l'administration scolaire* le jour de l'entrée en vigueur du présent article ou à une date ultérieure mais avant le 30 juin 2021.

January 25, 2021
25 janvier 2021

Minister of Education/Le ministre de l'Éducation,

Cliff Cullen